
 
Z á p i s 

z jednání kolegia rektora konaného dne 11. 9. 2017 
 

Přítomni: prof. Medek, prof. Cejpek, doc. Francán, prof. Kovalčuk, prof. Petráš,    
MgA. Petr, JUDr. Valová, MgA. Vodička, Ing. Vondráčková Mgr. Svobodová 
Omluveni: doc. Fajnor, MgA. Lobpreis, Mgr. Mareček 
 

1. Projektová kancelář – kvestorka představila přítomným nové pracovnice v PK - na pozici 
vedoucí PK byla přijata Mgr. Vladislava Bartušková a jako projektová manažerka na OP3V 
Bc. Monika Körmendyová.  

2. Informace kvestorky: 
• OP3V – MŠMT schválilo všechny úpravy, dojde k upřesnění finančního plánu, 

zahájení projektu proběhne do 30. 9. 2017. 
• Vnitřní předpisy – jsou zaregistrované na MŠMT, účinný je Mzdový předpis. 

Statut, Stipendijní a Disciplinární řád bude účinný od prvního den v měsíci po 
registraci na MŠMT, předpokládá se, že od 1. 10. 2017, Statut od 1. 11. 2017. 
Studijní a zkušební řád má roční odklad, bude platný od 1. 10. 2018. Habilitační 
řízení bude předloženo po účinnosti Statutu JAMU. Nutné dořešit i fakultní 
předpisy. Povinnost elektronického podpisu – zařizuje OVIS. 

• Plán realizace Strategického záměru na rok 2018 – do konce října musí být 
odeslán na MŠMT po projednání a schválení SR JAMU a AS JAMU. Institucionální 
program na 3 roky se bude hodnotit a zasílat předběžná průběžná zpráva na 
MŠMT do 30. 10. 2017. 

• CRP 2018 – 3 projekty JAMU – Internacionalizace s AVU, problematika 
doktorského studia s AMU (navazuje na Kvalitu) a Festivaly a přehlídky s AMU. 
Dále jsme zapojeni do projektů 18+ - např. elektronická identita osob a zřízení 
personální agendy při příjezdech cizinců, elektronický portál VŠ  - Mgr. Mareček… 

• Informace o probíhajících rekonstrukcích - v době prázdnin proběhla 
rekonstrukce ubytovacích buněk na kanceláře DIFA, drobné opravy proběhly ve 
studiu MARTA – vzduchotechnika, DNO – izolace dvora + osázení zeleně, HF – 
výměníková stanice; rekonstrukce technologií v MARTĚ, katedra jazyků – příprava 
projektových prací, o HF – výměna nevyhovujících hromosvodů – návrh aktivního 
hromosvodu, o EDS – průběžně probíhá dodávka technologií. 

• Návrh na změnu pracovní doby – kvestorka podala návrh na základě požadavku 
vedoucí ekonomického oddělení Ing. Horníčkové na změnu pracovní doby účtárny 
a to od po-čt od 7:30 do 16:15 a v pátek od 7:30 – 15 hod. Očekává stanovisko 
fakult do příštího kolegia.  

3. Informace rektora: 
• Zasedání ČKR – mimořádné zasedání proběhlo 6. 9. v Praze ohledně navýšení 

rozpočtu na VVŠ. ČKR vyhlásilo jako formu protestu proti postupu vlády na dny 2. 
– 6. 10. 2017 akci Týden pro vzdělanost. Dále proběhlo protestní zasedání v Praze 
dne 1. 9. V Betlémské kapli, které se zúčastnil rektor, kvestorka a předsedkyně AS 
JAMU prof. Macková.  



• Termín kolegia – další kolegium proběhne z důvodu služební cesty pana rektora 
až v úterý 26. 9. ve 14 hod. 

• Volby rektora – Senát JAMU vyzve členy akademické obce JAMU k podání návrhů 
na kandidáty na rektora JAMU. Návrh lze podat od 22. 9. do 29. 9. do 12 hod. 
V návrhu musí být uveden čitelně titul, jméno, příjmení, kontaktní údaje 
navrhovaného kandidáta.  

• Moravský zemský archiv – bylo vydáno Opatření rektora k nápravě nedostatků 
zjištěných kontrolou a odesláno na MZA. Bude nutné provést výběr archiválií na 
rektorátě a fakultách od roku 1990 – 2000. Bude domluvena schůzka k plnění 
povinnosti v oblasti archivu s J. Heřmannovou.  

• Oslavy JAMU – pror. Kovalčuk informoval o probíhajících oslavách: 
o Publikace k výročí – první korektura, 300 stran, vázané, vyčleněno 150 tis. 

Kč, kolegium se shodlo na vydání 800 výtisků;  
o Pouliční divadlo – příprava pror. Kovalčuk a doc. Rychlík; 
o Setkání absolventů – příprava doc. Hlavica; 

• Kooperativa – rektor se sešel s ředitelem Kooperativy, který přispěl na oslavy 
JAMU částkou 50 tis. Kč. Uvítal by v únoru na setkání makléřů kulturní program 
složený z tvorby studentů JAMU. Bude řešeno ve spolupráci obou fakult.  

• Vizuál JAMU – v 27. 9. v 16 hod. se sejde pracovní skupina. 
• Web JAMU – produkční verze byla předána pracovní skupině. 
• ČD – na HF proběhne 6. 11. 2017. 

4. DnO – ředitel informoval o koncertu Nadace 02, která pořádá benefiční koncert dne 5. 
11. ve prospěch neslyšících.  

5. Koleje – ředitelka informovala o počtu přijatých uchazečů o ubytování, obdržela 259 
přihlášek, počet míst k ubytování je 191 - z toho 123 z JAMU a 68 z ostatních VŠ.  

6. HF -  děkan pozval přítomné na 23. ročník Mezinárodní soutěže Leoše Janáčka, která se 
uskuteční ve dnech 14. – 21. 9. 2017.  

7. DIFA – děkan informoval o nové premiéře v neděli 10. 9. v DnO Večeře - vokálně-
tanečně-pohybová esej. 

 
 
Příští kolegium rektora se koná v úterý 26. 9. 2017 v 14:00 hod. v pracovně rektora. 
 

 

Zapsala: Dozbabová                                          Verifikoval: prof. Medek 


